
Terugblik 2018 – 2022:  

Wat hebben we voor u gedaan?  
 

We zijn trots op de resultaten die wij als ChristenUnie binnen de coalitie van 2018-2022 mochten bereiken. 

Als kleinste coalitiepartij hebben we op een aantal vlakken het verschil kunnen maken. We lichten er 

hieronder enkele uit. 

Duurzaamheid  

Dit was voor 2018 een ondergeschoven kindje. We 

hebben in gezamenlijkheid de regionale 

energiestrategie opgesteld. Hiervoor hebben we ook 

beleidstukken opgesteld voor de gemeente Terneuzen. 

Ook is er nu een structuurvisie voor zonne-energie. 

Hiervan zijn zes zonneparken vergund, is er één 

afgerond en zijn de andere in voorbereiding. 

Terneuzen heeft nu een zogeheten windkader. Hier 

hebben we vanuit de gemeente aangegeven welke 

gebieden, gerelateerd aan industrie, geschikt zijn voor 

windturbines. We hebben middelen vrijgemaakt voor 

de verduurzaming van al het gemeentelijk vastgoed. 

Ten slotte is recent het besluit gemaakt tot 

verduurzaming van het wagenpark.  

In samenwerking met diverse partijen hebben we onderzoeken uitgevoerd naar een restwarmtenet (tot 

200.000 huishoudens). De raad heeft recent ingestemd met een onderzoek naar coalitievorming. Dit wil 

zeggen afstemming met grote publieke en private partijen om tot realisatie van het warmtenet te kunnen 

komen. De eerste pilot is gericht op Hoek. 

Meer ten bate van de industrie zien we ook mooie ontwikkelingen rondom het verduurzamen van de industrie. 

Denk hierbij aan een 380 kV leiding voor verduurzaming industrie. Initiatieven rondom waterstoftankstations, 

electrolyzers, CarbonCapture in de gasvelden in de Noordzee. 

Verkeer 

We hebben een gemeentelijk verkeers- en vervoersplan opgesteld. Hierbij is met name aandacht voor de 

fietser. Alle toekomstige wegwerkzaamheden zullen voortaan aan dit plan getoetst worden. 

Door lobbyactiviteiten zal de Provincie Zeeland de rotonde bij DOW in 2022 aanpassen om de doorstroming 

te garanderen. 

We hebben in gezamenlijkheid met gedeputeerde Van der Maas een intensieve lobby doorwandeld richting 

Den Haag voor een tolvrije tunnel. Helaas zijn we er nog niet. 

In gezamenlijkheid met de drie andere grote Zeeuwse steden 

(Middelburg, Vlissingen en Goes) hebben we een gezamenlijke 

mobiliteitsstrategie opgesteld. Deze strategie is één op één 

gebruikt voor de compensatie van de Marinierskazerne (Wind in 

de Zeilen). Voor Terneuzen houdt dit in dat er 15 miljoen Euro 

uitgetrokken wordt voor verdere verkenning van Rail Gent-

Terneuzen. Aan de Vlaamse kant is reeds 30 miljoen 

gereserveerd. Zij lobbyen met name voor personenvervoer tot 

Zelzate, maar bij voorkeur tot Terneuzen. Wij liften hier graag 

samen met de Provincie Zeeland op mee. 

  



Sociaal Domein 

In het dossier ´Doelgroepenvervoer WMO en 

Leerlingenvervoer´ hebben we onderhandelingen gevoerd 

rondom continuering vervoer na faillissement TCR. Ook is de 

professionalisering van de gemeentelijke vervoerscentrale 

een feit. Ook de loskoppeling van Dethon mag niet onvermeld 

blijven.  

 

 

Aan-Z: Na het vertrek van de oud-wethouder en de 

directeur is er herstel gebracht binnen de organisatie en zijn 

twee plaatsvervangers aangesteld. Instellen van 

besluitvormingsprocessen tussen gemeente Terneuzen en 

Aan-Z heeft de band tussen de gemeente en de 

welzijnsorganisatie doen verbeteren. Verder  is er 

begeleiding van uittreding hulp-bij-huishouding (Zo-Net) 

gerealiseerd. 

Milieu 

Onderzoek naar beleving en luchtkwaliteit in de Kanaalzone. Dit 

heeft erin geresulteerd dat de Provincie een extra 

luchtmeetpunt in Sluiskil heeft gerealiseerd. Rijkswaterstaat 

heeft walstroom aangelegd. De omgevingsdienst RUD Zeeland 

heeft extra toezicht gehouden bij bedrijven met een 

toegenomen aantal klachten. Bedrijven presenteerden tijdens 

een bijeenkomst in Bio Base welke activiteiten er ontplooid 

worden om de overlast te reduceren.  

 

Overige dossiers 

Tot slot hebben we in het coalitie akkoord laten opnemen dat de invulling van een tweede coffeeshop niet 

wenselijk is. Gedurende de periode hebben we in coalitieverband gepleit voor verwijdering van de 

gokvergunningen binnen de bebouwde kom van Axel en Sas van Gent.  

 

Slotwoord 

We mogen als ChristenUnie Terneuzen terugblikken op een mooie periode waarbij we zowel vanuit het 

college van Burgemeester en wethouders alsook in de raad positieve vooruitgangen hebben gerealiseerd. 

Tot slot benadrukken we dat bovenstaande slechts een indruk weergeeft en we uiteraard ook in college of 

de Raad ons hebben ingespannen om het goede te mogen doen voor deze mooie gemeente. 

 

Met vriendelijke groet 

 

Ben Van Assche, 

Mede namens de fractie van ChristenUnie Terneuzen  


